
                 
                                                     Україна 

                             БЕРДИЧІВСЬКА РАЙОННА РАДА 

                                  ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

                                П Р О Т О К О Л 
Одинадцятої сесії                                VIІI скликання 

                 19 серпня 2022 року 

        Мала зала засідань  

        10.00 

Усього обрано депутатів – 42  

 Присутніх на сесії  -  29  депутатів  (список додається). 

          Запрошених  - 9 осіб  (список  додається). 

Одинадцяту сесію районної ради відкрив Балянов О.О. – голова районної  

ради 

 

1. СЛУХАЛИ:Про обрання секретаріату.    

Пропозицію внесла Томашевська С.Б. - депутат районної ради, 

яка запропонувала до складу секретаріату включити депутатів: 

Бабія О.С. Діхтяра Д.І., Рудомьотову Н.М.     

Пропозицію підтримано 

ВИРІШИЛИ:  Обрати секретаріат у складі трьох чоловік: 

1. Діхтяр Д.І.- депутат районної ради;  

2. Бабій О.С. - депутат районної ради;  

3. Рудомьотову Н.М, - депутат районної ради.  

За дану пропозицію голосували   «за»  одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про обрання лічильної комісії. 

Пропозицію внесла Томашевська С.Б. - депутат районної ради, 

яка запропонувала до складу лічильної комісії включити 

депутатів: Каченюка М.П., Курсон К.І., Антонюк О.М.. 

Пропозицію підтримано 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію у складі  трьох  чоловік: 

1. Каченюк М.П.  - депутат районної ради;                                     

2. Курсон К.І.  - депутат районної ради; 

3. Антонюк О.М.    - депутат районної ради. 

За дану пропозицію голосували   «за» одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ:  Про порядок денний сесії.  

      Інформував  Балянов О.О.  – голова районної  ради 

1. Про стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати діяльності 

Бердичівської  окружної прокуратури на території Бердичівського району 

упродовж 6 місяців 2022 року; 

Доповідач: Шпак Віталій Васильович – керівник окружної прокуратури 



2. Про надання згоди РМ КРЕП Бердичівської районної ради на передачу в 

оренду майна комунальної власності та включення зазначених об’єктів до 

Переліку об’єктів оренди першого типу; 

Доповідач: Ковальчук Олександр Степанович – директор РМ КРЕП 

3. Про план роботи районної ради на ІІ півріччя 2022 року; 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови 

Бердичівської районної ради 

4. Про зміну юридичної адреси Бердичівської районної ради; 

Доповідач: Балянов Олександр Олександрович – голова Бердичівської 

районної ради 

5. Різне 

ВИРІШИЛИ: взяти порядок денний за основу.  

Голосували  «за» одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ: Діхтяра В.І. щодо включення в порядок денний питання:  

- Про внесення змін до регламенту роботи Бердичівської 

районної ради VIII скликання. 

ВИСТУПИЛИ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання виникло в 

зв’язку з введенням військового стану в Україні та 

обов’язковою вимогою під час повітряної тривоги 

спускатись до бомбосховищ. Необхідно внести зміни в 

регламент роботи Бердичівської районної ради, щодо 
вимушеної перерви в зв’язку з оголошенням повітряної 

тривоги. 
 ВИРІШИЛИ:включити питання про внесення змін до регламенту роботи 

Бердичівської районної ради VIII скликання до порядку 

денного  

Голосували:  «за»  - одноголосно. 

 

4.СЛУХАЛИ:Балянова О.О. – про затвердження порядку денного в цілому. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний в цілому та розглядати в такій 

послідовності: 

1. Про стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати діяльності 

Бердичівської  окружної прокуратури на території Бердичівського 

району упродовж 6 місяців 2022 року; 

2. Про надання згоди РМ КРЕП Бердичівської районної ради на передачу в 

оренду майна комунальної власності та включення зазначених об’єктів 

до Переліку об’єктів оренди першого типу; 

3. Про план роботи районної ради на ІІ півріччя 2022 року; 

4. Про внесення змін до Регламенту роботи Бердичівської районної ради 

VIII скликання. 

5. Про зміну юридичної адреси Бердичівської районної ради. 

Голосували  «за» одноголосно. 



 

Депутати також  затвердили регламент роботи пленарного засідання районної 

ради. 

 

5.СЛУХАЛИ:Шпака В.В. – керівника окружної прокуратури, про стан 

законності, заходи щодо її зміцнення та результати діяльності 

Бердичівської  окружної прокуратури на території 

Бердичівського району упродовж 6 місяців 2022 року.  

ВИСТУПИЛИ:Балянов О.О. – який  повідомив, що питання розглядалося на 

засіданні постійної комісії з питань бюджету та комунальної 

власності. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. На комісіях з питань земельних 

відносин та екології, водних ресурсів та комісії з питань 

регламенту, депутатської етики, законності та правопорядку 

питання розглядалось в порядку інформації у зв’язку з 

відсутністю кворуму. 

ВИРІШИЛИ: інформацію про стан законності, заходи щодо її зміцнення та 

результати діяльності Бердичівської  окружної прокуратури на 

території Бердичівського району упродовж 6 місяців 2022 року 

взяти до відома (інформація додається). 

Голосували:  «за»  - 28, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 1. 

 

6.СЛУХАЛИ: Ковальчука О.С. – директора РМ КРЕП, про надання згоди 

РМ КРЕП Бердичівської районної ради на передачу в оренду 

майна комунальної власності та включення зазначених об’єктів 

до Переліку об’єктів оренди першого типу  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який  повідомив, що питання розглядалося на 

засіданні постійної комісії з питань бюджету та комунальної 

власності. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. На комісіях з питань земельних 

відносин та екології, водних ресурсів та комісії з питань 

регламенту, депутатської етики, законності та правопорядку 

питання розглядалось в порядку інформації у зв’язку з 

відсутністю кворуму. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 29, «проти» - 0 , «утримались» - 0. 

 

7. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про план 

роботи районної ради на ІІ півріччя 2022 року, яка повідомила, 

що відповідно до пункту 6 частини 1 статті 43 Закону України 

«Про місцеве самоврядування в Україні», план роботи 

районної ради затверджується сесійно. 

ВИРІШИЛИ:Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 29, «проти» - 0 , «утримались» - 0. 

 



8. СЛУХАЛИ:Балянова О.О. –  про внесення змін до регламенту роботи 

Бердичівської районної ради VIII скликання.  

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 29, «проти» - 0 , «утримались» - 0. 

 

9.СЛУХАЛИ: Балянова О.О. – про зміну юридичної адреси Бердичівської 

районної ради, який повідомив, що надійшов лист від 

Бердичівської міської ради, в якому зазначається що  

Бердичівською районною радою та РМ КРЕП сплачується  

ПДФО не за місцем їх знаходження, а до бюджету 

Райгородоцької територіальної громади, як наслідок, бюджет 

Бердичівської міської територіальної громади протягом 2021 та 

2022 років недоотримував ПДФО. Фактично Бердичівська 

районна рада та РМ КРЕП знаходяться та проводять свою 

діяльність за адресою м.Бердичів, площа Соборна 23. Тож 

Бердичіська міська рада звертається з проханням з метою 

дотримання вимог ч.2 ст. 64 Бюджетного Кодексу України 

здійснити перереєстрацію Бердичівської районної ради та РМ 

КРЕП за їх фактичним місцем знаходження: місто Бердичів і 

відповідно сплачувати ПДФО до бюджету Бердичівської 

територіальної громади.  

ВИСТУПИЛИ: Яригін П.І. – який зазначив, що у військовий стан ОТГ 

несуть важкий тягар, так як допомагають військовослужбовцям 

та їх сім’ям. Також є велика кількість військових,які 

проживають в Бердичівському районі та які проходять службу 

в частинах, які зареєстровані в Бердичівській територіальній 

громаді та ПДФО, яке досить суттєве, іде до бюджету 

Бердичівської територіальної громади. Також запропонував на 

час військового стану відтермінувати дане питання.  

 Гаврилюк Р.В. – який зазначив, що закон потрібно виконувати 

та запропонував депутатам проголосувати за зміну юридичної 

адреси Бердичівської районної ради. 

 Самчик М.Ю. – голова Райгородоцької сільської ради, який 

повідомив, що якби сплата податку була незаконною, то вона б 

не відбувалась. Згідно законодавства ПДФО може 

сплачуватись або за місцем реєстрації або за місцем 

фактичного знаходження, це єдиний податок, який не 

адмініструється податковою. Для Райгородоцької громади 

сплата ПДФО від Бердичівської районної ради - це незначні 

кошти, але ПДФО це єдиний податок,який корелюється з 

дотацією або реверсом. І протягом наступних трьох років 



сплата ПДФО за попередні періоди буде враховуватись при 

визначенні дотації або реверсу.  

 Безкоровайний С.А. – який зазначив, потрібно виконувати 

законодавство та змінити юридичну адресу Бердичівської 

районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання. 

Голосували:  «за»  - 14, «проти» - 2 , «утримались» - 13. 

Рішення не прийнято. 

 

10. СЛУХАЛИ: Димидюк Л.В. – яка запропонувала повторно проголосувати 

за питання про зміну юридичної адреси Бердичівської районної 

ради. Також повідомила про статистику загиблих по 

Бердичівському районі, та про те що Бердичівська міська рада 

виділила 8 млн.грн на одну із військових частин. Зауважила що 

ПДФО - це важливі надходження для Бердичівської 

територіальної громади. Зазначила, що 90 % військових, які 

проходять службу та  90 % загиблих воїнів це жителі міста і це 

велике навантаження на Бердичівську територіальну громаду. 

ВИРІШИЛИ: повернутися повторно до розгляду питання. 

Голосували:  «за»  - 19, «проти» - 2 , «утримались» - 8. 

Рішення не прийнято. 

 

РІЗНЕ: 

 

11. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – яка повідомила, що на президії районної 

ради було внесена пропозиція надавати депутатам інформацію 

про всі засідання постійних комісій, робочих груп. Також 

повідомила, що 18.08.2022 року разом з волонтерами 

Ружинщини відвідали Київський Північний військовий 

госпіталь, де знаходяться поранені. Також висловила подяку 

Швайківській, Семенівській, Райгородоцькій, Гришковецькій 

територіальним громадам за допомогу, яку надали військовому 

госпіталю. Зауважила, що даний госпіталь заповнений 

пораненими на 500%. Держава піклується про них, але потік 

поранених дуже великий. Кожного четверга спільно із 

Ружинщиною здійснюється поїздка у Київський північний 

військовий госпіталь із наданням допомоги пораненим 

військовим.  Запропонувала депутатському корпусу 

Бердичівської районної ради взяти участь у допомозі 

військовому госпіталю та пораненим героям. 

10. СЛУХАЛИ: Балянова О.О. - який повідомив, що питання внесені на 

розгляд 11 сесії восьмого скликання розглянуті, та закрив 

одинадцяту сесію восьмого скликання. 
 

 

Голова районної ради                                     Олександр БАЛЯНОВ 


	БЕРДИЧІВСЬКА РАЙОННА РАДА

